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Verslag DVO 20 april 2023 
 

Datum  20 april 2023 

Tijdstip 9.00 tot 12.00 uur  (AB VRT en aansluitend het DVO)  

Plv. voorzitter S. Schelberg 

Locatie Raadzaal Stadhuis Hengelo  

Secretaris H. Meuleman 

Aanwezig  S. Schelberg, J. van Houdt, A. Gerritsen, J. Hermans, J. Joosten, J.J. Eijbersen, E. Nauta, R. Welten, P. 

Welman, H. Broekhuizen, D. Tigchelaar, J. Pierik, C. Kroon, G. Brouwer, H. Meuleman, S. Wevers, S. 

Dinsbach, R. Groen, E. Klopman, E. Smid, C. Gunn, J a/d Stegge, S. Huis in ‘t Veld, 

Afwezig R. Bleker, H. Broekhuizen, J. Eijbersen, J. Eshuis, S. Kuks 

NR Onderwerpen  

A/B Opening en mededelingen 

Dhr. Groen licht het procesvoorstel om te komen tot het Meerjarenbeleidsplan Politie 2024 – 

2027 toe. Het huidige plan is verlengd met een jaar in 2023 om het synchroon te laten lopen. In 

DVO van 13 juli komt de sterkteverdeling aan de orde.  

Dhr. Meuleman geeft aan het Veiligheidsnetwerk Oost Nederland momenteel alle OOV-

prioriteiten  van de 76 gemeenten inventariseert, deze  worden tevens op 13 juli in het DVO 

besproken.  

 

Dhr. Groen benoemt dat Michel de Roos de referent was voor Twente vanuit de Eenheidsleiding, 

hij heeft een andere functie gekregen. De nieuwe referent is Gert Veurink, hij heeft de functie 

van Hoofd Operatiën in de Eenheid Oost.  
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Dhr. Gerritsen geeft een terugkoppeling van de ondermijningsweek van 6 maart 2023. De 

meeste gemeenten hebben hieraan deelgenomen, er zijn mooie resultaten behaald. Wat gemist 

wordt in de regiobrede communicatie. Hier zit een meerwaarde in. Hij vraagt om allen mee te 

doen bij de volgende ondermijningsweek in oktober. De verwachting is dat het 

Ondersteuningsteam Ondermijning dan actief zal zijn, deze zal hierin helpen en ondersteunen.  

Mevr. Hermans benoemt dat de acties goed zijn ontvangen, ook bij de gecontroleerde inwoners 

en ondernemers.  

 

Dhr. Gerritsen licht het jaarverslag 2022 Ondermijningscentrum Twente toe. Wat opvalt is dat 

met name vanuit de politie in het basisteam Enschede veel ondermijningssignalen worden 

aangeleverd, dit is in de andere basisteams anders. Dit zou hij graag met de districtsleiding 

willen bespreken.  

 

B5 Dhr. Gerritsen licht de inrichting van de governance vanuit de Eenheid Oost NL op ondermijning 

toe. De lokale driehoek hoort centraal te staan, daar wordt de casuïstiek besproken. De 

districtelijke stuurploegen verdwijnen. Wel blijft er een bestuurlijke programmaraad per district 

over, met daarbij een ambtelijke expertgroep. De bedoeling is dat dit in alle vijf de districten zo 

wordt vormgegeven.  
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Mevr. Nauta benoemt dat de ambtelijke voorbereiding in het RVO nog niet goed is ingericht. Dit 

zou meer integraal kunnen. Daarnaast licht ze de Twentse governance op de IVZ-thema’s en 

DVO toe.  

Mevr. Tigchelaar mist een stuurgroep bij digitale criminaliteit. Deze structuur is wel ingericht bij 

Ondermijning en bij Zorg en Veiligheid. 

Dhr. Meuleman benoemt dat er eind dit jaar voorstel komt hoe hier vervolg aan gegeven gaat 

worden.  

C Het concept verslag DVO 23 februari 2023 wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  

Ter aanvulling: Dhr. Welman benoemt dat het knelpunt van de afwezigheid van het OM in de 

Zorg en Veiligheidshuizenop Eenheidsniveau is besproken, dit was na het Bestuurscollege in 

Apeldoorn. Daar zijn een aantal afspraken gemaakt en hij is tevreden over de stappen die 

gemaakt zijn. 

 

D Ingekomen stukken tav. zorgfraude (bespreking in AB SamenTwente)  

E Ter bespreking 

Dhr. Welten licht de memo met leerpunten uit leertafel ‘boerenprotesten’ toe. Deze zijn 

meegenomen in de preparatie en actie tijdens de demonstraties op 11 maart 2023. Het is niet 

ondenkbaar dat we soortgelijke ervaringen weer krijgen en hiermee zijn we beter voorbereidt.  

Dhr. Pierik vult aan dat de positie van Twente, liggend aan de grens, van invloed is. Hij stelt de 

vraag of Twente voldoende doorkomt wanneer er een inzet nodig is. Of we dat slim genoeg 

doen en of we de urgentie voldoende door kunnen laten klinken. Het ongemak op dit punt is 

met elkaar besproken tijdens de leertafel. 

 

 

 

F Presentatie: Platform IVZ en DVO – door Sylvia Huis in ‘t Veld 

Opmerkingen vanuit het DVO:  

Mevr. Hermans vraagt of de lobby naar Den Haag goed is georganiseerd op het thema 

‘Onbegrepen gedrag’ tav. de bezuinigingen op intramurale zorg.  

Sylvia Huis in ’t Veld geeft aan dat dit als aandachtspunt meegenomen wordt in de themagroep 

Onbegrepen gedrag. Daar komt op korte termijn een ontkleurd projectleider op om, samen met 

de partijen die betrokken zijn bij deze doelgroep, naar de knelpunten te kijken.  

Mevr. Tigchelaar geeft aan dat de projectleider en zij als portefeuillehouder niet gekend is opzet 

van de presentatie.  

Dhr. Welman vraagt om een portefeuillehouder Ex-detentie. Iemand uit dit AB die samen met de 

directeur van de PI Almelo dit onderwerp in Twente wil vastpakken.  

Dhr. Welten vraagt om een overzicht van alle portefeuilles.  

Dhr. Schelberg geeft aan dat dit terugkomt in een volgend DVO (na de zomer).  

 

G Presentatie: Mensenhandel in Twente – door Rob Poelman en Ilse Sanders  

Zij stellen voor te onderzoeken of het KMT meer proactief de signalen van mensenhandel op 

moet halen en hoe dit vormgegeven kan worden.  

Dhr. Schelberg geeft aan dat de leden van het DVO akkoord gaan met dit voorstel. 
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Mevr. Dinsbach benoemt dat dit alle lagen van het sociale domein raakt. Dit vraagt echt een 

netwerksamenwerking. 

Dhr. Gerritsen vraagt in hoeverre er zicht is op arbeidsmigranten en uitbuiting daarvan.  

Ilse Sanders geeft aan dat de grootste aantal meldingen komen vanuit seksuele uitbuiting. Op de 

uitbuiting van arbeidsmigranten is minder zicht, de meldingsbereidheid van deze doelgroep is 

laag door uiteenlopende redenen.  

Mevr. Tigchelaar benoemt dat een deel ook digitale criminaliteit bevat. Zij zou hier meer samen 

in op willen trekken.  

 

Op 8 juni a.s. wordt er een netwerkevent georganiseerd waar de DVO-leden voor worden 

uitgenodigd. 

H Rondvraag – sluiting  

Dhr. Pierik vraagt aandacht voor de rol van de burgemeester bij personen met verward gedrag. 

Enerzijds is de burgemeester een poortwachter als iemand in gedwongen zorg geplaatst moet 

worden maar anderzijds niet bij een situatie die waarbij de samenleven bloot wordt gesteld aan 

gevaar. Een psychiater kan een burgemeester wel bellen maar niet andersom. Hij refereert aan 

de casus van  Kenzo K. en de analyse daarvan. Hij vraagt om een weg hoe we met dit hiaat om 

kunnen gaan.  

Mevr. Dinsbach adviseert dit signaal bij de stuurgroep Zorg Veiligheid en Straf te agenderen. 

 

 


